
Minnesanteckningar från styrelsemöte i  
SAMGIS-föreningen i Jämtlands län 
 
 
2009-11-23 kl 14.00 hos ArcTan 
Närvarande: Jan Eriksson, Tomas Wettersten, Leif Löfstedt, Marcus Amrén och Marie 
Adolfsson 
 
Efter en mycket trevlig presentation av ArcTan hade vi kort styrelsemöte. 
 
Webbsida 
Vi accepterar ULIs förslag på att lägga hemsidan hos dem. Verktyget för ajourhållning blir 
joomla. Vi ser om vi även fortsättningsvis kan ha en gemensam sida med Västernorrland. 
 
Aktiviteter 
Göra något med gymnasieförbundet, Leif pratar med dem. 
 
Vi behöver bestämma vad vi gör på årsmötet och övriga aktiviteter nästa år. Detta görs på 
nästa styrelsemöte. 


